
Robert Fico o súčasnej situácii na Slovensku,
jeho straníckom prejave 17. novembra počas
štátneho sviatku „Dňa boja za slobodu a
demokraciu“, ktorého odvysielanie v RTVS
viedlo k odvolaniu vedenia redakcie
spravodajstva, cenzúre a alternatívnych
médiách, spolitizovanej polícii (VIDEO SK, 50
min)
- CZ24 News | 22. listopadu 2022

SLOVENSKO: Predseda Smeru-SD Robert Fico sa v obsiahlom rozhovore s Mimi Šramovou
venoval širšiemu rámcu aktuálnych spoločensko-politických tém, ktoré hýbu Slovenskom.

Snem Smeru-SD, následné dianie v spravodajstve RTVS, jeho volebné vyhliadky aj ambície, morálku
vo vláde a v parlamente, ako aj otázku ktorú si často kladiete: Prečo na TK Smeru sú samí muži a
žiadne ženy? Je to náhoda alebo zámer?

To, čo urobila RTVS, je jasný prejav cenzúry. Tažšie opľuť 17.november horšie ako odvolať novinárov
zato, že umožnili odvysielanie prejavu opozičného politika. O chvíľku nám povedia, že nemôžeme
prísť do relácie o 5min 12 lebo máme iné názory?

Je tu likvidácia alternativnych médií, je tu cenzúra.

Vagovič je blázon, môže si ruku podať s Matovičom. Keby som mal čas, píšem na neho jednu žalobu
za druhou.

Celá EU a Slovensko zvlášť sú vo vleku zahraničnej politiky USA. Keď ideme do verejnoprávnej
televízie alebo rozhlasu, moderátor je často proti nám.

Ľudia keď pozerajú televíziu vidia, že sú to jednofarebné správy. Keď sa mi vydarí nejaký status alebo
video, mám pomaly viacej videní ako relácia v Ta3 alebo v TV JOJ. Informácie si overujem v zahraničí
alebo cez alternatívne zdroje.

Očkovaniu neverím, nie som zaočkovaný. Ak niečo pomohlo nášmu snemu a môjmu prejavu, tak to
bolo to nedemokratické rozhodnutie riaditeľa RTVS.

V politike máme poserov, nebudem ich menovať.

Snem bol demonštráciou sily Smeru.

Prezidentka neurobila pre Slovensko nič dobré. Američania si tu robia čo chcú, zmarila referendum.
Prečo nedala termín na referendum na polovicu februára?
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Sulík je politické decko, je naivný. Banda okolo Pročka a ďalších už v živote v parlamente sedieť
nebudú.

V ktorej Biblii je napísané že Hegerova vláda musí prežiť 4 roky? Kto je proti referendu, je za
Matoviča.

Vyšetrovatelia NAKA a prokurátori UŠP plnia špinavú politickú úlohu- likvidujú opozíciu. Za dve
tlačové konferencia nám hrozí, že nás zatvoria na 12r do väzenia, lebo nás chcú umlčať. Ak by ma
vydali do väzby, držali by ma tam až do roku 2024, aby to politicky oslabilo stranu Smer-SD.

OČTK sú rozpoltené. Policajti sami a médiá nám posielaju informácie. Zatiaľ sme nezverejnili nič, čo
by bol nejaký výmysel alebo podvrh. Zverejňujeme len veci, ktoré sú pravdivé.

Stavím sa že do konca roka bude prezidentka v Bielom dome. Prezident Slovenskej republiky má
predovšetkým zastupovať Slovenskú republiku a zabezpečovať riadny chod ústavných orgánov.
Prezidentka pre tento štát neurobila nič dobré.

Matovič a spol politiku výrazne zvulgarizovali, priniesli do nej obrovské množstvo neschopnosti a
zruinovali verejné financie.

Demokracia je nebezpečná v tom, že niekedy umožňuje dostať sa do parlamentu ľuďom, ktorí nie su
mentálne v poriadku.

Som proti tomu že Rusi použili silu na Ukrajine, považujem to za porušenie medzinárodného práva.

Máme tu obrovské množstvo duchovných bezdomovcov.

Ľudia v parlamente sú schopní odkrágľovať kolegu poslanca len preto, že pre nich znamená politickú
konkurenciu.

Ak sa pozriem na ktorúkoľvek oblasť, celá krajina je rozmlátená. Je to dané tým, že vláda je
neskúsená, Heger nemá autoritu. Sociálne napätie je tak veľké, že ísť momentálne do predčasných
volieb by pre nich znamenalo tragédiu. Ak pôjdu do riadnych volieb v r 2024, idú do kompletnej
katastrofy. Slovenská politická mapa môže byť celá premaľovaná. Podpísali si ortieľ smrti ak idú do
riadnych parlamentných volieb. Je smutné, ak na odsúdenie človeka dnes stačí výpoveď jedného
udavača.

Máme v Smere najlepšiu štruktúru voličov pokiaľ ide o disciplínu a o vzťah k strane. Pellegrini bude
mať vo voľbách veľké problémy. Má nestabilných voličov a vajatá. Toto Pellemu nikto neodpustí, ak
sa rozhodne ísť s progresívcami a touto SaS.

Voľby vyhráme a buď budeme vo vláde, alebo najsilnejšia strana. Dnes to vidím ako veľkú chybu, že
som pustil líderstvo kampane v roku 2020. V parlamente s Hlasom komunikujeme, máme záujem o
spoluprácu.

Monika Beňová nikdy nebola žiadnou kvótou v Smere. Postavila sa a makala. Pre mňa je dôležité a
podstatné, že si v EÚ štruktúrach zachováva svoju líniu, čo nie je vždy jednoduché. V Smere vidím
3-4 nové ženy, ktoré budem navrhovať na kandidátku. Sú z regionálnych štruktúr. Keď chce niekto v
Smere pracovať, má otvorené dvere. V Smere platilo 20r že som sa nikdy nebál konkurencie a púšťal
som každého dopredu. Atmosféra súdržnosti v Smere je veľmi dobrá. Na pozíciach krajských
predsedov Smeru budú zmeny.

Hegerovi som vyčítal, že má vždy pred sebou laptop aleko elektronickú pomôcku. Vyzval som ho na



diskusiu bez papierov. Slovensko nemá premiéra.

Mimoriadne ma mrzí ako sa staviame k zahraničnej politike. To Rusko tu predsa bude aj po vojne.
My nechceme byť nepriateľmi Ruska a nechceme aby Rusko bolo našim nepriateľom. Tam bude treba
obnoviť dialóg.

Teším sa ten súboj, ktorý nás čaká v roku 2024 pravdepodobne. Ak Smer vyhrá voľby, minimálne
formálne prevezmem povinnosť na zostavenie vlády. Moja ambícia je vyhrať voľby, byť volebný líder
a pokúsiť sa o zostavenie normálnej stabilnej vlády.

Viac vo videu:
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